
Carta a L'Escaleric 
NO ES UN ADEU PER SEMPRE 

Ha arribat l 'hora de la meva despedida, i vul l agrair púb l i cament 
al Poble de L 'Escala la bona aco l l ida i el supor t que en tot momen t 
m 'heu ofer i t . 

M'he sent i t mol t a gust a m b vosal t res i per a mi ha suposat una 
e tapa mol t impor tan t de la meva vida. 

No sé que té L 'Escala, a mí, m 'ha en tus iasmat sempre. 
Us confesaré que les dues vegades que he marxat de la meva 

fami l ia ha s igut per venir aquí. La pr imera l 'any 1.972 de Co lòn ies (era 
la pr imera vegada que sor t ia fora de casa); i la segona, ara fa tres 

anys i vuit mesos, que representava la meva independènc ia p lena, 
també va ésser per venir aquí. Un cop vaig adonar -me d 'a ixó , sempre 
més m 'he preguntat si era s imp le co inc idènc ia o ten ia a lgun mister i 
especia l . 

He sent i t dir, que l 'Escala ten ia bona ent rada i d i f íc i l sor t ida, és 
cert, perquè he t ingut dub tes a l 'hora de dec id i r -me per marxar. 

I de ixo mo l t s records, i per tant part de mi i de la meva vida. 
En aquest mar tant vostre, a m b aquest xalar diví, sou mol t 

a fo r tuna ts d 'estar i d 'ésser d 'aquí. 
Mol t s incerament , us recordaré i es t imaré sempre. 
Una abraçada, 

MARIBEL PONT 
Ass is ten t Socia l 

CARTA AMB RETRÀS 
ALS REIS MAGS DE L'ORIENT 

Estimats Reis Mags de l'Orient: la gent d'avui som ben distrets... 
tenim tantes coses amb què pensar que una de les més importants 
com és escriure la carta als Reis ens ha passat per alt. 

És que sabeu. Majestats, ja no som criatures il·lusionades, ja hem 
deixat d'ésser infants fins i tot en allò que mai hauríem de deixar de 
ser-ne; confiats, sincers, arriscats, moguts, tafaners, inclinats a 
sorprendre'ns, esperant sempre, no cansar-se mai, ulls esbatants vers 
el misteri i la sorpresa que és la vida, ulls clars i nets per veure i 
estimar tothom. És tot això que ens falta, estimats Reis de l'Orient... 
i és per això que ens hem oblidat d'escriure la carta... perdoneu la 
nostra manca d'infantesa. Seria llarga la llista, ara diríem la tira. 
Senyors Reis Mags de l'Orient aquells que fera-ho la nostra delícia 
quan érem molt petits... aquells que sentíem apropar-se mentre 
nerviosos donàvem voltes al llit sentint el trap..trap.. de les potes dels 
camells que ja s'acostaven i sense poder dormir ens preguntàvem: 

M'hauran deixat carbó?... o la nina tan esperada... o el cavall tan 
sommiat?... 

Nosaltres Srs. Reis Mags de l'Orient, necessitem més que mai: 
ELS ATRAFEGATS, amb mil negocis i maldecaps, necessitem posar 
el plat a la finestra i que ens hi deixin una mica d'il·lusió per viure... 
un tros d'estel que ens porti la pau a CASA NOSTRA i a tot al món. 
Necessitem un cavall per jugar, no una pistola, ni un tanc ni una 
metralleta per matar, ni res que ens serveixi per a fer la "punyeta" a 
ningú. 

Necessitem, Senyors Reis, una trompeta per anunciar la pau i 
denunciar les injustícies i que tot el món se senti solidari de tothom. 

Porteu-nos estimats Reis, la poesia de la nit aquella, als que 
estem cansats de tot. La poesia que és el costat bonic de la nostra 
vida, encara que l'altra sigui prosaic i dur... sense poesia., sense una 
estrofa poètica, sense ànima, seríem com els ROBOTS i us demanem 
estimats Mags de l'Orient que no ens porteu cap robot, perquè 
nosaltres no volem ser-ne... Nosaltres els habitants del món i 
concretament els d'aquest racó tan dolç de l'Empordà, volem viure 
trobant sentit a les coses i a la vida... trobar-hi el cor... 

Necessitem el cor per estimar els fills, els parents, i els amics, i 
no una clau anglesa... necessitem menjar pa sucat amb tomata... 
menjar escudella i carn d'olla una altra vegada (no sempre coses 
preparades)... jugar amb els nens, trobar-los simpàtics, encara que 
ens empipin, és a dir tenir un cor en el cor i no una clau. 

Si ens en podrieu portar de coses Senyors Reis Mags de 
l'Orienti... Moltes més coses que necessitem els occidentals - t ips de 
tot perquè tenim massa coses- i potser sí que els orientals, d'allà on 
éreu vosaltres ens portareu com portàreu al Nen Jesús, una mica 
d'or, símbol de l'amor, això que ara es ven tan a la lleugera i per tan 
poc preu, i tan preciós com és i tan valuós i tan escàs en el nostre 
món fet d'egoisme. Una mica d'incens, vull, volem dir de mística, 
que l'estem perdent amb la pressa i amb la fressa, i no sabem 
aturar-nos a gosar de la bellesa, a reflexionar... a pensar... I a pregar... 
Una mica de mirra, estimats Reis. No ho veieu que només busquem 
el que ens agrada, el que ens plau, el que alimenta el jo, i quan hem 
de sacrificar-nos pels altres ja no hi estem d'acord i diem: "Es el seu 
problema". 

Senyors Reis, una mica d'amor, una mica de mística, una mica 
d'ascètica al nostre plat, o sinó ens asfixiarem. 

Ah i l'any que vé no estarem tan distrets, vol dir que serem més 
infants i us escriurem la carta abans dels Reis. Records... 

Uns nens grans 
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PAVELLÓ I ESPORT 
Podem estar satisfets! Per fi l'Escala molt aviat tindrà un Pavelló 

Polisportiu cobert. 
Ja fa més de tres anys que s'està treballant en el tema del 

Pavelló, el qual va sortir de la necessitat real de disposar d'un lloc on 
la gent que practica les diverses modalitats esportives (ja sigui dins 
d'un club, associació o en entitats esportives) pogués gaudir d'un lloc 
"digne" per a fer esport. 

A partir d'aquest plantejament es podien fer diferents tipus de 
pavellons i es va optar per l'anomenat "Sala de Barri" amb unes 
mesures de terreny de joc aproximades de 45 x 28,5 metres. Alguns 
dels esports que s'hi poden practicar són: bàsquet, voleibol, 
futbol-sala, handbol, badminton, tennis, tennis taula, i diferents 
modalitats com gimnàstica esportiva, arts marcials, així com esports 
d'adults, de tercera edat, manteniment, etc... 

La seva capacitat d'espectadors asseguts és d'aproximadament 
350 persones, quantitat més que suficient per ara, en cas de quedar 
petit existeix la possibilitat d'ampliació amb grades plegables. 

Hi ha quatre despatxos per a les Entitats Esportives i una Aula 
o sala de reunions, també serveis pel públic. La zona inferior està 
formada per la pista de joc, 3 magatzems, 6 vestuaris per a 
esportistes amb sis dutxes cadascun, sanitari i lavabo amb una 
capacitat total aproximada de 120 esportistes, també hi ha els 
vestidors dels monitors, entrenadors i professors, els dels arbitres i 
un de minusvàlids. 

Com a característiques generals podem dir que tot el pavelló 
disposa de calefacció, el sostre està insonoritzat i el terra de la pista 
de joc està fet amb un "Parquesport" flotant i amb base 
amortiguadora e insonoritzada, considerant que aquest és el terra 
més apropiat per a la pràctica esportiva. 

Una vegada acabat el Pavelló està previst acondiciar el seu 
entorn amb el pàrquing i les seves zones esportives annexes. 

Una vegada acabada l'obra, l'Entitat que se'n farà càrrec serà el 
Patronat Municipal de l'Esport que serà el que tindrà cura del seu 
funcionament i utilització per part de totes les sol·licituds que li siguin 
formulades. 

Esperem que aquesta obra que costa tants de diners a 
l'Ajuntament, Generalitat i Diputació pugui incrementar encara més 
les cotes de participació esportiva al nostre Municipi. 

Josep Lluís Sastre i Brugués 
Secretari-tècnic del Patronat Municipal de l'Esport 

3 


